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Από το υπ’ αριθ. 16/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 423/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παραχώρησης κοινόχρηστης 
δημοτικής έκτασης στο Γενικό Νοσο-
κομείο Βέροιας για τη δημιουργία Μονά-
δας Θεραπείας Εξαρτημένων Ατόμων. 

 
       Σήμερα 25 Αυγούστου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 21-8-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ν. Τσιαμήτρος Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Σ. Κρομμύδας 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Η. Σοφιανίδης 
5. Π. Παυλίδης    
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Σ. Κρομμύδας, Κ. 
Καπανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Σ. Κρομμύδας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή και αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2008 απόφασης προσήλθε ο  

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Σ. Παναγιωτίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή κ. Γ. Ορφανίδης. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 426/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Κάκαρης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 427/2008 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Κάκαρης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. 
Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 430/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2008 απόφασης αποχώρησε 
ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 

23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 

 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 20-8-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Προκειμένου να δημιουργηθεί μονάδα Θεραπείας εξαρτημένων ατόμων στην 
πόλη μας, πλησίον του Νομαρχιακού Γενικού Νοσοκομείου Βεροίας, ο Δήμος μας 
πρέπει να παραχωρήσει δωρεάν έκταση στο Γενικό Νοσοκομείο Βεροίας. 

Στην παραπάνω περιοχή ο Δήμος μας έχει δημοτική έκταση εκ του υπ’ αριθ’ 
2221 τεμαχίου της οριστικής διανομής 1931 του αγροκτήματος Βεροίας, που 
παραχωρήθηκε με την υπ’ αριθ’ 12064/2064/58 Νομάρχη και δημοσιεύθηκε στο 
αριθ’201ΦΕΚ β΄ τεύχος και μεταγράφηκε στον τόμω ΚΖ αριθ. 294/23-7-1980. Από 
αυτό, τμήμα Εμβ.=6.154.48Μ2, με στοιχεία (Α-Β-Γ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-Μ-Α), όπως 
φαίνεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα, μπορεί να παραχωρηθεί δωρεάν.  

Το παραπάνω τεμάχιο αποτελείται: Από τμήμα με στοιχεία (Α-Β-Λ-Μ-Α) 
Εμβ.=2.066,35μ2 εκ του τεμαχίου που φέρεται με ΚΑΕΚ 160082303011 και το άλλο 
με στοιχεία (Β-Γ-Δ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-Β) Εμβ=4.088,13μ2 και αποτελεί τμήμα του 
τεμαχίου με ΚΑΕΚ 160082303004.   

Σύμφωνα με το άρθρο 184 του N. 3463/2006 ΦΕΚ Α΄114/2006 (Ν.Δ. & 
Κ.Κ.).   

1) Δωρεές δημοτικών και κοινοτικών ακινήτων επιτρέπονται, ύστερα από 
ειδικά αιτιολογημένη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, που λαμβάνεται με την 
πλειοψηφία των 2/3 του αριθμού των μελών του, για την εκπλήρωση σπουδαίου 
κοινωφελούς σκοπού που συνδέεται αποκλειστικά και μόνο με την προαγωγή των 
τοπικών συμφερόντων και την εξυπηρέτηση των κατοίκων της περιοχής. 

2) Αν η χρήση των ακινήτων, που έχουν δωρηθεί, μεταβληθεί ή ο σκοπός της 
δωρεάς δεν εκπληρωθεί μέσα στην προθεσμία που έχει δωριστεί, η σύμβαση της 
δωρεάς λύεται και η κυριότητα των ακινήτων επανέρχεται αυτοδικαίως στο Δήμο ή 
στην κοινότητα. Η σχετική απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου 
καταχωρίζεται στα βιβλία μεταγραφών. 

Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει την 
κατ’ αρχή παραχώρηση του παραπάνω τμήματος.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πριν μιλήσει, αν θέλει, ο κ. Χ΄Αθανασίου για το θέμα, θα ήθελα 

να πω ότι πρέπει να θέσουμε κάποια προθεσμία εντός της οποίας θα πρέπει να 
εκπληρωθεί ο σκοπός για τον οποίο δίνει ο Δήμος αυτό το οικόπεδο, το οποίο θα 
επιστραφεί στον Δήμο αν εντός της προθεσμίας αυτής δεν γίνει το εν λόγω Κέντρο. 
Προτείνω λοιπόν να είναι πέντε έτη η προθεσμία αυτή, διότι θα πρέπει να έχουμε 
αυτές τις δικλείδες ασφαλείας και να ασκηθεί και μία πίεση στους αρμόδιους φορείς. 
Μακάρι να προχωρήσει γρήγορα αυτό το θέμα γιατί πλέον οι θάνατοι από τις 
εξαρτήσεις στην περιοχή μας, έχουν γίνει πάρα πολύ συχνοί, δεν μπορούμε να 
προσπερνάμε και θα πρέπει να πέσουμε όλοι πιεστικά πάνω σ΄ αυτό το ζήτημα, 
ακόμη κι αν η διοίκηση του νοσοκομείου δεν το προχωράει με γρήγορους ρυθμούς. 
Από τη στιγμή που και μ’ αυτή την παραχώρηση τελειώνει και η δική μας δουλειά, 
που είχαμε να κάνουμε, θα πρέπει από εκεί και πέρα να μην εφησυχάζουμε στιγμή 
και όλοι μαζί να πιέσουμε προς αυτή την κατεύθυνση. Να κάνουμε κάτι γιατί ως 
κοινωνία δεν πάμε καθόλου καλά σ΄ αυτό τον τομέα. Είναι αυτά που μαθαίνονται, 
που δημοσιεύονται, αλλά είναι κι αυτά που δεν μαθαίνονται και δεν δημοσιεύονται 
και τα οποία δυστυχώς είναι πάρα πολλά. 

Χατζηαθανασίου: Δε νομίζω ότι πρέπει να προσθέσω κάτι σ΄ αυτά που είπε η 
κα Δήμαρχος αλλά απλά να επισημάνω ότι για το προηγούμενο τοπογραφικό είχε 
δίκιο ο κ. Σκουμπόπουλος ότι ήταν πρόχειρο και χρειαζόταν πραγματικά κάτι 
καλύτερο γιατί το προηγούμενο ανέφερε για 4 στρεμ. περίπου ενώ αυτό είναι 
6.154,48τ.μ. Το θέμα μας αγγίζει όλους. Έχουμε την ψευδαίσθηση ότι δεν μας αφορά, 
ότι αφορά τον γείτονα, τον διπλανό μας, τον παραδιπλανό μας κι όταν φτάσει στην 
πόρτα μας, τότε τρίβουμε τα μάτια μας και λέμε από πού μας ήρθε. Με αυτή τη 



λογική λοιπόν δεν μπορούμε να γυρίζουμε την πλάτη μας και πρέπει να πάρουμε 
αποφάσεις. Δεν έχουμε περιθώρια γιατί κάθε νομός οφείλει να αναπτύξει αυτή τη 
δράση. Αυτό λέει ο ΟΚΑΝΑ, αυτό λένε οι ειδικοί, αυτό λένε όσοι ασχολούνται με το 
πρόβλημα. Δεν είναι δυνατόν να καλύψει τις ανάγκες του νομού Ημαθίας η 
Θεσσαλονίκη, γι’ αυτό και λέμε ότι έφτασε ο κόμπος στο χτένι και πρέπει να 
παρθούν αποφάσεις. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Στην προηγούμενη συνεδρίαση είχα θέσει δύο ερωτήματα: 

1)Αν είναι αυτή η έκταση χαρακτηρισμένη ως δασική και 2)Αν διεκδικείται από 
συμπολίτες, δηλαδή αν το έχουμε παραχωρήσει σε κάποιον ή εάν έχει κάνει 
διεκδικητική αγωγή στο δικαστήριο. Απαντήσεις δεν πήρα σ΄ εκείνη την συνεδρίαση 
και  πιστεύω να πάρω σήμερα. 

Δήμαρχος: Προφανώς έχετε βιώσει τέτοιες καταστάσεις γιατί κάπου ξεκίνησε 
ένα έργο σε χώρο που είχε οριοθετηθεί και τον διεκδίκησαν ιδιώτες κε Σκουμπόπουλε 
και τώρα βέβαια εμείς το ξεκαθαρίζουμε το θέμα. Ξέρετε πολύ καλά πως εγώ ούτε 
τοπογράφος είμαι, ούτε μπορώ να κρίνω αλλά έχω εμπιστοσύνη στην πρόταση της 
υπηρεσίας που μπορεί και λάθη φυσικά να κάνει αλλά είναι η αρμόδια για να 
απαντήσει. 

Δάσκαλος: Το συγκεκριμένο τεμάχιο δεν διεκδικείται από κανέναν άλλον, δεν 
είναι καταπατημένο από κανέναν και είναι ξεκάθαρο στο κτηματολόγιο. Επίσης δεν 
υπάρχει καμία δέσμευση για τη χρήση που προσφέρεται. Και δασική έκταση να είναι 
μπορεί να δοθεί, κατά παρέκκλιση, άδεια ανέγερσης του θεραπευτηρίου. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Κανένας δεν αμφισβητεί αυτά που είπε ο κ. Χ΄Αθανασίου 

και οι προλαλήσαντες, ότι δηλ. αυτή η παραχώρηση της έκτασης θα ωφελήσει 
πολλαπλά τον δήμο, όμως είμαι αναγκασμένος, για δεύτερη φορά, να επισημάνω τα 
προβλήματα και, δεν ξέρω, αλλά να αμφισβητήσω και τις προθέσεις αν θέλετε να 
λυθεί το θέμα. Είναι σίγουρο ότι η έκταση αυτή θα χαρακτηριστεί δασική κι αυτό θα 
γίνει όταν θα πάει αυτή η απόφαση στην Περιφέρεια η οποία είναι αναγκασμένη να 
ρωτήσει το Δασαρχείο και τις συναρμόδιες υπηρεσίες για τον σκοπό της 
παραχώρησης και τότε το Δασαρχείο θα κάνει χαρακτηρισμό της έκτασης και θα 
τρέχουμε στην Πρωτοβάθμια και στη Δευτεροβάθμια. Εάν το Δασαρχείο δεν κάνει 
χαρακτηρισμό και κλείσει τα μάτια, τότε εύλογα, ένα έργο που καθυστέρησε και 
καθυστερεί, ένα έργο μεγάλο για τον δήμο μας που το είχαμε ξεκινήσει και στάθηκε 
εμπόδιο σ΄ ένα σπίτι, θ’ αρχίσω να λέω άλλα για το Δασαρχείο ή και για άλλους 
ακόμη, όσους ήταν πίσω απ’ αυτή την ιστορία. Αντιλαμβάνεστε όλοι τι λέω ή αν δεν 
αντιλαμβάνεστε, είμαι υποχρεωμένος να πω πως όταν κάναμε τη Μάρκου Μπότσαρη 
σκοντάψαμε στο σπίτι του Σταύρου Τσαχουρίδη, ο οποίος θέλησε να κάνουμε 
ανταλλαγή, υπήρχε ελεύθερο οικόπεδο εκεί στην περιοχή και μας το χαρακτήρισαν 
δασική έκταση. Φωνάξαμε, χτυπηθήκαμε, υψώσαμε φωνές, χρησιμοποιήσαμε όλα τα 
φτωχά μέσα που διαθέταμε ενώ εσείς μπορεί να έχετε τώρα και πιο πλούσια, αλλά 
δεν τα καταφέραμε. Και το έργο δεν εκτελέστηκε, θα είχε εκτελεστεί, θα το βρίσκατε 
εσείς σε εκτέλεση και θα το συνεχίζατε μετά από εμάς και θα έδινε ανάσα στο 
κυκλοφοριακό εκεί πάνω αλλά κι ένας συμπολίτης μας θα έβρισκε δίκιο στο θέμα του 
αν κι αυτόν δεν τον νοιάζει αφού κάθεται στο σπιτάκι του. Εμείς, ο Δήμος, 
καιγόμαστε να κάνουμε το έργο της Μάρκου Μπότσαρη κι εμείς θέλουμε να τον 
βγάλουμε από εκεί. Μαθαίνω λοιπόν ότι το θέμα έφτασε στο Συμβούλιο Επικρατείας. 
Πώς λοιπόν εγώ θα ψηφίσω απόψε; Και θα ψηφίσω, γιατί είδα ότι η Περιφέρεια σας 
απέρριψε την απόφαση γιατί δεν είχε την απαιτούμενη πλειοψηφία και το κρύψατε, 
και να μη βγείτε αύριο να πείτε ότι ο Σκουμπόπουλος δεν ψηφίζει ένα έργο. Εις 
γνώση μου όμως ότι αυτό το έργο δεν θα προχωρήσει και γι’ αυτό θα έχουμε ευθύνη 
όλοι εμείς αφού δεν ψάχνουμε να βρούμε άλλη έκταση. Είναι μαθηματικά βέβαιο και 
σίγουρο ότι το Δασαρχείο θα την χαρακτηρίσει δασική έκταση και θα τρέχουμε και 
το έργο δεν θα γίνεται. Γι’ αυτό βάλτε προθεσμία 10 χρόνια, για να γίνει το κέντρο 
απεξάρτησης και όχι πέντε. 



Δήμαρχος: Πρώτον δεν συγχέω την περίπτωση μιας ιδιωτικής κατοικίας με 
την περίπτωση αυτού του συγκεκριμένου ζητήματος, που είναι κάτι τελείως 
διαφορετικό κι έχει τεράστιες κοινωνικές διαστάσεις. Ας αναλάβει την ευθύνη, 
εφόσον πάμε όλοι μαζί, εφόσον πιέσουμε κι εγώ τουλάχιστον θα μπω μπροστά σ΄ 
αυτή την ιστορία, ο όποιος δασάρχης, ο όποιος υπάλληλος του Δασαρχείου, ο όποιος 
δασικός διευθυντής όχι να μην αποχαρακτηρίσει γιατί δεν το θέλουμε αλλά να 
χαρακτηρίσει μη δασική μία έκταση για έναν τέτοιο σκοπό. Γιατί και οι δασάρχες 
έχουν παιδιά και όλοι μας και θα πρέπει όλοι να κοιτάνε και στο μαχαλά τους και στο 
σπίτι τους. Για έναν τέτοιο σκοπό λοιπόν θα πρέπει όλοι μας να πάμε, να στηθούμε 
και να ζητήσουμε, εάν υπάρξει πρόβλημα όπως λέτε και πούνε ότι είναι δασικό. Εδώ 
σε δασικές εκτάσεις, έχει γεμίσει όλη η Ελλάδα παράνομες βίλες και πισίνες κι εμείς 
για έναν τέτοιο σκοπό, που είναι να σώσουμε πέντε ψυχούλες αν τα καταφέρουμε, 
δεν θα προχωρήσουμε και δεν θα σηκώσουμε ανάστημα; Εδώ είμαστε όλοι κι ελπίζω 
να συμφωνούμε απόλυτα ότι θα το δούμε μέχρι το τέλος, ότι θα βάλουμε το μαχαίρι 
μέχρι το τέλος. 

Χατζηαθανασίου: Καταρχήν το ότι είναι περασμένο στο κτηματολόγιο 
αποτελεί μία ένδειξη ότι δεν υπάρχει συνδιεκδίκηση. Από την άλλη μεριά η Δασική 
Υπηρεσία διατείνεται πως όταν πρόκειται για σχολείο, νοσοκομείο κ.λ.π. δεν υπάρχει 
αντίρρηση για τη δόμηση σ΄ ένα άρτιο και οικοδομήσιμο. Όμως, σήμερα, εγώ είμαι 
ιδιαίτερα χαρούμενος, γιατί και η Δήμαρχος νωρίτερα που πήρε το θέμα για να το 
ξανασυζητήσουμε είπε ότι χρειάζεται μία σοβαρότερη θέση γύρω από το θέμα των 
λατομικών ζωνών και βεβαίως και με όλες τις αντιρρήσεις του κ. Σκουμπόπουλου 
είμαι χαρούμενος γιατί τελικά θα πάρουμε μία θέση που θα σπρώξει αυτή την 
υπόθεση και πιστεύω κε Σκουμπόπουλε πως αν κερδίσουμε το στοίχημα να φτιαχτεί, 
θα χαρείτε κι εσείς, θα χαρούμε όλοι μαζί. 

Δάσκαλος: Να το βάλουμε ένα χρόνο περισσότερο; Να το κάνουμε έξι χρόνια; 
Χατζηαθανασίου: Όχι γιατί τις διεργασίες που έγιναν, σας τις έχω πει και την 

προηγούμενη φορά, δηλαδή αν εμείς παραχωρήσουμε τον χώρο η Νομαρχία, δια του 
Νομάρχη, δεσμεύτηκε ότι θα κάνει προκατασκευασμένη κατασκευή, ο δε ΟΚΑΝΑ 
δια του αποχωρήσαντος προέδρου και δια του νυν προέδρου και αντιπροέδρου, ο 
οποίος αντιπρόεδρος, δήμαρχος Χανίων, τυχαίνει να είναι και συμφοιτητής μου, 
δεσμεύτηκαν ότι κι αυτοί θα προωθήσουν τη λειτουργία μιας τέτοιας μονάδας στη 
Βέροια γιατί πιστεύουν ότι σε κάθε νομό πρέπει να δημιουργηθεί παρόμοια μονάδα. 
Το μπαλάκι δηλαδή ανήκει σ΄ εμάς, να παραχωρήσουμε το οικόπεδο και στη 
συνέχεια να πιέσουμε τους υπόλοιπους να κάνουν τα επόμενα βήματα. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Και βέβαια δεν είναι ίσης αξίας η διάνοιξη ενός κεντρικού 

δρόμου που λύνει κυκλοφοριακά προβλήματα με τη δημιουργία του ΟΚΑΝΑ. 
Δήμαρχος: Είπα άλλο το ένα και άλλο το άλλο και δεν είπα ίσης αξίας. 
Σκουμπόπουλος: Δεν είναι καθόλου άλλο το ένα και άλλο το άλλο. Όταν το 

Δασαρχείο έχει τις αεροφωτογραφίες κι όλοι εμείς οι Βεροιώτες ξέρουμε ότι η 
περιοχή του Νοσοκομείου δεν είναι δασική έκταση αλλά χορτολιβαδική, όπως την 
έχουν χαρακτηρισμένη αν κι αυτοί και τις χορτολιβαδικές εκτάσεις τις εννοούν 
δασικές εκτάσεις, κι όταν αυτή η υπηρεσία, κατ’ επανάληψη από εποχής Βλαζάκη, 
Χασιώτη και Σκουμπόπουλου, γνωμοδοτεί και δίνει σ΄ αυτή την περιοχή τις εκτάσεις 
δασικές και τρέχαμε όλοι για να τις αποχαρακτηρίσουμε, πώς σήμερα θα πει ότι δεν 
είναι δασική έκταση; Επίσημα εμείς μπορούμε να πιέσουμε μία υπηρεσία και 
υπαλλήλους να παρανομήσουν εν ονόματι οποιουδήποτε κοινωνικού προβλήματος 
που μαστίζει ή όχι την πόλη; Γι’ αυτό σας λέω ότι δεν το ψάξαμε. Δεν υπάρχει καμία 
αμφιβολία ότι θα το ψηφίσουμε, την ευθύνη όμως που δεν θα γίνει την αναλαμβάνετε 
εσείς. Γι’ αυτό βάλτε 10 χρόνια να γίνει αυτό το έργο κι αφήστε τα δύο και τα πέντε. 

Δήμαρχος: Ας έχουμε αυτή την πολιτική βούληση και είτε μας πουν ότι είναι 
δασικό είτε όχι, είτε χορτολιβαδικό να πούμε ότι εμείς το προχωράμε ομόφωνα και το 
παλεύουμε και ομόφωνα. 



Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για την παραχώρηση της έκτασης και τον 
ορισμό προθεσμίας πέντε (5) ετών εντός της οποίας θα πρέπει να ξεκινήσει το έργο; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 20-8-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου.  
2.- Ότι η παραπάνω έκταση αποτελεί τμήμα του υπ’ αριθ. 2221 κοινοχρήστου 
τεμαχίου της οριστικής διανομής 1931 του αγροκτήματος Βεροίας.  
3.- Την αριθ. 12064/2064/58 απόφαση Νομάρχη Ημαθίας, με την οποία 
παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας το παραπάνω αγροτεμάχιο. 
4.- Την αναγκαιότητα παραχώρησης κοινόχρηστης δημοτικής έκτασης στο Γενικό 
Νοσοκομείο Βέροιας, παρακείμενης σε αυτό, με σκοπό τη δημιουργία μονάδας 
θεραπείας εξαρτημένων ατόμων.  
5.- Ότι το τμήμα του παραπάνω αγροτεμαχίου με στοιχεία (Α-Β-Γ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-
Μ-Α) εμβαδού 6.154,48τ.μ. μπορεί να παραχωρηθεί δωρεάν στο Γενικό Νοσοκομείο 
Βέροιας για τον παραπάνω σκοπό. 
6.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 184 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 

Α) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση στο Γενικό Νοσοκομείο Βέροιας για τη 
δημιουργία Μονάδας Θεραπείας Εξαρτημένων Ατόμων της κοινόχρηστης δημοτικής 
έκτασης υπό στοιχεία (Α-Β-Γ-Ε-Ζ-Η-Θ-Ι-Κ-Λ-Μ-Α)  εμβαδού 6.154,48τ.μ., που 
αποτελεί τμήμα του υπ’ αριθ. 2221 δημοτικού τεμαχίου του αγροκτήματος Βέροιας 
Ο.Δ. 1931, που παραχωρήθηκε στο Δήμο Βέροιας με την αριθ. 12064/2064/58 
Α.Ν.Η. και εμφανίζεται στο τοπογραφικό διάγραμμα που συντάχθηκε από τον 
Κυριάκο Μοσχοτά, τεχνολόγο πολιτικό μηχανικό Δήμου, θεωρήθηκε από τον Μάρκο 
Κακοδήμο, πολιτικό μηχανικό, προϊστάμενο Τεχνικού Τμήματος Δήμου Βέροιας και 
συνοδεύει την απόφαση αυτή. 

Β) Το Γενικό Νοσοκομείο Βέροιας υποχρεούται να προβεί στην έναρξη των 
οικοδομικών εργασιών για την ανέγερση του παραπάνω Κέντρου εντός πέντε (5) 
ετών από της υπογραφής και μεταγραφής του συμβολαίου δωρεάς και παραδόσεως 
του παραπάνω δωρουμένου ελεύθερου. 

Γ) Σε περίπτωση που η χρήση του παραπάνω ακινήτου μεταβληθεί ή ο σκοπός 
της δωρεάς δεν εκπληρωθεί εντός της παραπάνω ορισθείσης προθεσμίας, η σύμβαση 
της δωρεάς λύνεται και η κυριότητα των ακινήτων επανέρχεται αυτοδικαίως στο 
Δήμο. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  423 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 

 Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Η. Σοφιανίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ.  Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  3-9-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


